

個人資料使用聲明

Personal Data Usage Statement

文化內容策進院履行個人資料保護法第八條第一項告知義務內容告知書

Based on Article 8-1 of Personal Data Protection Act, Taiwan Creative Content Agency (TAICCA) would like to inform you about the following rights and requirements.

文化內容策進院(下稱本院)非常重視您的隱私權及個人資料自主權益,且為維護您個人資料之安全性,謹遵循「個人資料保護法」(下稱個資法)規範,告知您相關權益,俾取得您同意本院蒐集、處理及利用您所提供之個人資料,茲依據中華民國個人資料保護法(下稱個資法)第八條第一項規定,向您告知下列事項:

TAICCA takes your privacy and personal data autonomy very seriously. To ensure your data security, TAICCA abides by Personal Data Protection Act (PDPA) to inform you about your rights. With consent, TAICCA will collect, process, and use personal data provided by you based on PDPA Article 8-1 in Taiwan.

1、 蒐集之特定目的:

本院之「沉浸式內容國際合資合製補助案」使用線上報名系統(下稱本系統)蒐集您(申請者)的個人資料,為審查提案、評估及審查資格、評選、資料管理、聯繫、推廣行銷、統計研究、改善本系統等特定目的,進而在個資法規範下蒐集、處理及利用您所提供之個人資料。

1. Data collection purposes

TAICCA's Immersive Content Grant online registration system collects your personal data for certain purposes, such as proposal evaluation, credentials verification, selection, data management, marketing campaign, statistics, researches, and system improvement. All personal data will be collected, processed, and used under PDPA regulations.

2、 個人資料之類別:

- 1、 個人基本資料(包括且不限於:姓名、身分證字號、公司名稱、職稱、住址、聯絡方式等)。
- 2、 個人相關特徵(包括且不限於:個人照片、年齡、性別、出生年月日等)。
- 3、 個人相關經驗資訊(包括且不限於:學經歷、過往成就、以過得獎記錄、相關經驗描述等)。
- 4、 個人財務資訊(包括且不限於:銀行帳號、戶名、徵信結果、無跳票記錄等)。
- 5、 當您使用本系統時,網頁會自動蒐集因瀏覽頁面而取得之資料(包括但不限於您的會員名稱)。

2. Personal data categories

- a. Basic information (including but not limited to name, ID number, company name, job title, address, and contact information)
- b. Personal features (including but not limited to personal photo, age, gender, and birthday)
- c. Personal experiences (including but not limited to educational experiences, work experiences, achievements, accolades, and other descriptions)
- d. Financial information (including but not limited to bank account name and number, credit history, and check records)
- e. When you use the system, webpages will automatically collect data from browsing (including but not limited to your user name)

3、 個人資料利用之期間、地區、對象及方式：

- 1、 期間：上述特定目的存續期間、本院營運期間或法令規定須保存期間（取其長者）。
- 2、 地區：中華民國境內、外。
- 3、 對象：本院及為達成上述特定目的範圍內所必要之第三人、協力廠商。
- 4、 方式：以電子、書面、電話等合理合法方式蒐集、處理、傳輸及利用。

3. Personal data usage duration, regions, parties, and methods

- a. Duration: During aforementioned purposes exist, TAICCA operating years, and/or as regulations require.
- b. Region: Within Republic of China (Taiwan) territory and beyond
- c. Parties: All necessary third parties and suppliers that fulfill aforementioned purposes.
- d. Method: Collect, process, transmit, and use via electronic, written, phone, and other reasonable and legitimate methods.

4、 資料保密性與安全性：

本院對於所屬員工存取您的個人資料有嚴格的規範，並符合法規要求，以保護您個人資料的安全。

4. Confidentiality and security

TAICCA implements rigorous employee protocols on your personal data access, and abides by regulatory requirements to protect your data security.

5、 依個資法第3條規定得行使之權利及方式：

您使用本系統後，得向本院以email方式(grant.gm@taicca.tw)請求查詢、閱覽所留存之資料或請求製給複製本，亦可請求本院補充、更正及刪除之，或要求本院停止蒐集、處理或利用您的個人資料。倘您為前述請求，致影響特定目的之執行，本院得限制或終止您的報名資格。若您拒絕提供或未完整提供本系統所需之資料，將可能導致無法報名成功及上述目的之執行，並進而影響您的權益。您亦得依上述管道通知本院拒絕接受本院相關行銷或推廣資訊。

5. Exercise your rights based on PDPA Article 3:

After you use the system, you can inquire, view stored data, or request data copies via email to TAICCA (grant.gm@taicca.tw). You can also request TAICCA to amend, correct or delete the data. You can also request TAICCA to stop collecting, processing, or using your personal data. If these requests impede certain purposes, TAICCA may limit or terminate your registrations. If you fail to provide necessary or full data in the system, it may lead to registration failures, impede certain purposes, and subsequently impact your rights. You may use the same email channel to refuse marketing or promoting information from TAICCA.

6、 其他：

本院將於您使用本系統時，一併蒐集您公司之相關資料(包括且不限於：徵信結果、資產負債表、損益表、無跳票記錄等)，若您拒絕提供或未完整提供，亦將可能導致無法報名成功及上述目的之執行，並進而影響您的權益。

6. Others

When you use the system, TAICCA will also collect your company data, including but not limited to credit history, balance sheets, income statements, and check records. If you fail to provide necessary or full data, it may lead to registration failures, impede certain purposes, and subsequently impact your rights.